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Referat fra generalforsamling Sandersvigforeningen 2005. 
Den Gamle Grænsekro 3/7-2005. 

 
  

 
Dagsorden: 
                     1.  Valg af ordstyrer. 
                     2.  Formandens beretning. 
                     3. Regnskab for perioden 1.5.2004-30.4.2005. 
                     4,. Indkomne forslag. 
                     5.  Bestyrelsen lægger op til debat om, at  der skal arbejdes med at overgå fra solidarisk hæftelse til begrænset hæftelse (AMBA). 
                         Fastsættelse af kontingent gældende fra 1. januar 2006. Bestyrelsen foreslår 600,- kr.                                                                                                                    
                     6. Valg i henhold til § 8 
                         På  valg er Peter Holbech, Sandersvig Strandvej 2 (modtager genvalg). 
                         Carsten Bartholdy, Sandersvig Strandvej 82 (modtager genvalg). 
                         Hans Erik Hjort-Petersen, Sandersvig Strandvej 28 (modtager genvalg). 
                         Desuden skal der vælges en afløser for Svend Aaage Jepsen, som har solgt sommerhuset.   
                         1 bestyrelsessuppleant for et år.              
                         2 revisorer for et år         
                         1 revisorsuppleant for et år. 
 
                     7. Eventuelt. 
 
 

Bestyrelsesrepræsentanter: 
 
Vincent Jordy, Carsten Bartholdy, Egon Møller, Hans Erik Hjort-Petersen. 
 
Ad 1. Valg af ordstyrer:  
 

Helge Petz blev valgt som ordstyrer. 
Det blev konstateret, at indkaldelsen var fremsendt i henhold til vedtægterne. 
 

Ad 2. Formandens beretning: 
 
Bestyrelsen har på 5 møder behandlet de opgaver og de forhold, som berører foreningens drift og 
interesser. Året er forløbet uden større problemer. 
 
Kort resume: 
 
 

Bestyrelsen: 
 
Svend Aage Jepsen solgte sit sommerhus sidst i funktionsåret og udtrådte af bestyrelsen. 
 
Vedtægter: 
 
Bestyrelsen har undersøgt mulighederne for ændring af selskabsform fra andelsselskab med 
solidarisk hæftelse til et selskab med begrænset ansvar. Evt. ændringer af vedtægter som diskuteret 
på sidste års generalforsamling afventer til evt. ændring af selskabsform. 
 
Vandforsyning og drift af vandværket: 
 
Der har været enkelte ledningsbrud og utætheder på ledningsnettet. Endvidere er der etableret 
skyllehaner til partielle skylninger af ledningsnettet. 
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Vandkvaliteten er kontrolleret og fundet af bedste kvalitet. 
Det blev præciseret, at hovedledningsnettet  til efter stophanen tilhører foreningen, og service på 
dette kun må udføres af foreningens VVS-installatør. 
 
Vejene: 
  
Vejvedligehold er udført lidt senere end normalt p.g.a. den megen nedbør og frost i marts. 
Kvaliteten af vedligeholdet skønnes tilfredsstillende. 
 
Roser (Rosa Rogusa) på stranden: 
 
Roserne vil fortsat blive klippet 2 til 3 gange årligt. Afventer resultatet. 
 
Hertil blev stillet forespørgsel om dette fremover medfører nogen forpligtigelse for foreningen.  
Dette blev afvist.  
 
Affald: 
 
Der henstilles til at udvise hensyn, og lade være med at kaste haveaffald i skovområdet  især nord 
for Espagervej/Hulvej. 
Der opfordres til brug af affaldscontainerne på genbrugsstationen i Christiansfeld. 
 
Bål på stranden:  
 
Ifølge Christiansfeld Kommunes regulativ for afbrænding er det ikke tilladt at afbrænde bål på 
stranden. 
 
Øvrige forhold: 
 
Der er mulighed for oplysninger om foreningen på: WWW.Sandersvigforeningen.dk 
 
Formandens beretning blev taget til efterretning. 
 
 
Ad 3. Regnskab for perioden 1.5.2004-30.4.2005: 
 
Regnskabet gennemgået af kassereren. 
Der blev begrundet det bevidste underskud med foreningens anseelige formue. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
 
Ad 4. Indkomne forslag: 
 
Ingen indkomne forslag ud over bestyrelsens. 
Formanden begrundede forslaget m. AMBA for at undgå det kollektive ansvar – primært p.g.a. 
vandværket. 
Hvis et AMBA vil blive hårdt beskattet vil forslaget blive fravalgt. 
Advokatudgifter skønnes at blive ca. 20.000 kr. 
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Spørgsmål blev stillet om optagelse af evt. nye medlemmer, og der blev oplyst, at beløbet p.t. vil 
være ca. 10.000 kr. 
 
Bestyrelsen fik bemyndigelse til yderligere undersøgelser om konsekvenserne. 
  
Ad 5. Kontingent pr. 1/1-2006:   
  
Bestyrelsens forslag 600- kr. årligt  
Ingen modforslag. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
 
Ad 6. Valg i henhold til §8: 
 
Ordstyreren opfordrede til en bedre bestyrelsesmæssig dækning af det sydlige område af stranden 
ved valg af nye bestyrelsesmedlemmer. 
De genopstillede bestyrelsesmedlemmer Peter Holbech, Carsten Bartholdy og Hans Erik Hjort-
Petersen blev genvalgt.   
Som nyt bestyrelsesmedlem blev valgt Finn Frederichsen, Havblik 3. 
Som bestyrelsessuppleant blev genvalgt Lissen Thomsen, Sandersvig Strandvej 7. 
Som revisor blev genvalgt Helge Petz, Havblik 27. 
Som ny revisor blev valgt Else Schultz, Sandersvig Strandvej 8. 
Som ny revisorsuppleant blev valgt Lisbet Bang, Mælkevejen 18. 
 
Ad 7. Eventuelt: 
 
Dirigenten foreslog at man fremover påbegynder generalforsamlingen med at synge 
Sandersvigsangen. 
Et medlem var utilfreds med referatet (sidste generalforsamling) ang. dennes stillede forslag om at 
ændre til et AMBA. 
Gav efterfølgende udtryk for tilfredshed med, at bestyrelsen havde taget det fremsatte forslag op. 
 
 
 
Referatet bekræftet af ordstyrer. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Generalforsamling  2006, d. 2/7  kl.10.00    
 
  
                                                                                                                                                             HEH-P  18/7-2005 (3. udg.)  


